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Abstract (en)
[origin: US2018257331A1] A method of fabricating a needled fiber structure using a needling machine having a needling head with a plurality of
needles, the method including placing a first fiber layer on a support; needling the first fiber layer, with the needling head being in a first position
relative to the support, at least at the end of needling the first layer; after needling the first layer, implementing relative movement between the
support and the needling head so as to cause the needling head to go from the first position relative to the support to a second position that is
different from the first; placing a second fiber layer on the needled first fiber layer; and needling the second fiber layer placed on the first fiber layer,
the needling head being in the second position relative to the support at least at the beginning of needling the second fiber layer.

Abstract (fr)
L'invention concerne un procédé de fabrication d'une structure fibreuse aiguilletée à l'aide d'une machine d'aiguilletage (100) munie d'une tête
d'aiguilletage (110), le procédé comprenant au moins les étapes suivantes : le placement d'une première couche fibreuse (10) sur un support
(120) ; l'aiguilletage de la première couche, la tête d'aiguilletage étant dans une première position par rapport au support ; le déplacement relatif du
support par rapport à la tête d'aiguilletage, réalisé après l'aiguilletage de la première couche, de façon à faire passer la tête d'aiguilletage dans une
deuxième position, différente de la première, par rapport au support ; le placement d'une deuxième couche fibreuse (20) sur la première couche; et
l'aiguilletage de la deuxième couche fibreuse placée sur la première couche, la tête d'aiguilletage étant dans la deuxième position par rapport au
support au début de l'aiguilletage de la deuxième couche.
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